
Zápisnica 

Z rokovania Finančnej Komisie obce Dubová 

 

Deň: 24.3.2021 

Miesto: Hala na ihrisku 

Program: 

1. Záverečný účet obce za rok 2020 

2. Návrh rozpočtu na rok 2021 

3. Správy kontrolórky obce: 

a.  Informácia a správa o výsledkoch kontrol a kontrolnej činnosti za rok 2020 

b.  Stanovisko hl. kontrolóra k návrhu rozpočtu obce na rok 2021 s výhľadom na roky 

2022, 2023 

c.  stanovisko k návrhu záverečného účtu obce 

4. Rôzne: Projekty Dubová 

Účastníci : 

• Žáková, Džačovský  - osobne podľa prezenčnej listiny  

• Neprítomní – Polčicová, Vizváry 

• Krajčovič písomne -   – súhlas s prerokovávanými dokumentmi 

From: Lubomir Krajcovic  

Sent: Wednesday, March 24, 2021 4:29 PM 

To: Zakova Jozefina  

Subject: Re:  

Ospravedlňujem sa, ale nestíham . 

Nemám zásadné výhrady k materiálom. 

Pozdravujem všetkých 

Ľubomír Krajčovič  

• Shavel písomne – súhlas s predloženými návrhmi a so vznesením otázok a podnetov mailom 

From: Milan Schavel  

Sent: Monday, March 22, 2021 1:27 PM 

To: 'Zakova Jozefina'   

Subject: RE:  

Jožka ahoj je mi luto ale nebudem moct prist pretoze o 16.30 mam dolezite online stretnutie 

a bude to urcite trvat dve hodiny ked nie viac ( zastupcovia ministerstva prace, 

implementacnej agentury, garantov narodnych projektov k socialnym sluzbam atd. ) toto 

stretnutie bolo dlhsie planovane a musim tam byt v komunikacii. 

V suvislosti s materialmi ktore boli zaslane nemam pripomienky, ale reagoval by som na 

projekty ktore su planovane : 

1. Zivotne prostredie kanalizacia hlavna a Novosady predpokaldany termin ukoncenia 
rok 2026 ( termin o 5 rokov , ako su vyuzite a ci bola komunikacia ohladom ziskania 
zdrojov v ramci min. ziv. Prostredia , navyse je tu plan obnovy a zdroje z EU , nemal 
by byt problem dostat sa k financnym zdrojom ale vetko musi byt pripravene 
k ziskaniu dotacie) , navyse stav pripravenosti podla zasobnika projektov je 
deklarovany. Odpoved uz predpokalam ale potreboval som na to upozornit a termin 



je absolutne neprijatelny, chyba uz bola v zaciatok suhlasu obce s povolenim 
vystavby bez kanalizacie. (Prve domy boli klaudovane v roku 2014 a kanalizacia ma 
byt v roku 2026). Z tohto dovodu sa neuskutocni ani rekonstrukcia cesty do tejto 
lokality, chodnik a osvetlenie . Pripominam ze sa velmi zvysil pohyb ludi na fugelku 
(autami aj peších) 
Vysvetlenie: 
Žiadosť o dotáciu na kanalizáciu obec predkladala v čase, keď domy v Novosadoch 
ešte nestáli, preto nemohli byť zahrnuté. Stavebné povolenia boli vydané v súlade 
s vtedajším stavom – obec nemala kanalizáciu vôbec. 
Ďalšie kroky sú popísané v Projekte a budú sa realizovať s ohľadom na vecné, časové 
a finančné možnosti 
 

2. Sociálna obalsť - Nájomné domceky, dobry zamer , mali by sme ale poznat 
podrobnosti . Malo by sa o tom diskutovat a spracovat projekt nie len samotnej 
budovy ale aj projekt poskytovnia socialnej sluzby tohto charakteru. 
Vysvetlenie: 
Otázka je otvorená a predpokladá ďalšiu diskusiu 
 

3. Cyklotrasa 420 000 osobne by som to nepokladal za klucove a dolezite realizovat 
v takom rozsahu projekt pri dlzke 2 km. Cyklotrasy, mozno nemam presne informacie 
ale rozpocet a 2 km absolutne neprijatelne. Nie je dolezitejsie spravit napr. 
Osvetlenie cesty na fugelku ( myslim na lokalitu novosady ) 
Vysvetlenie: 
Cena za realizáciu cyklotrasy je v súlade s realitou. V tejto fáze je však  návrh iba 
podkladom pre územné konanie, skutočná cena bude jasná až v štádiu realizácie. 
 

4. Kamerový systém a kostra pre čidlá (pohyb vozidiel, teplota, prach, ...) na získavanie 
makrodát a Urbanisticko-architektonické podklady pre riešenie verejných priestorov 
v obci by som osobne nepodporil , v sucasnej dobe by som to nepokladal za dolezite ( 
je to len moj nazor) 
Vysvetlenie: 
Finančná komisia projekt podporuje ako inovatívny a pre  budúcnosť potenciálne 
veľmi užitočný 
 

5. Rekonštrukcia verejných priestorov (uličných priestorov) . Zadane  spracovanie 
urbanisticko-architektonickej štúdie na vyriešenie situácie uličného priestoru 
komplexne; tam kde nie sú chodníky, zmestí sa tam zeleň, parkovisko; je to na 4 ulice 
zadané; - tato položka nie je vyčíslená . Na zaklade coho boli vytipované práve tieto 
ulice , prečo to nebolo v komisii stavebnej a finanacnej . 
Vysvetlenie: 
Projekty sa zadávali pre ulice, ktoré  vyžadujú revitalizáciu v dôsledku poškodenia pri  
realizácii kanalizácie  
 

Jozka prosim ta z mojej strany len tolko nedalo mi aby som nedal svoje vyjadrenie najmä 

preto ze na komisii nebudem . Prosim ta potom keby si bola tak dobra a dala mi len 

strucne  info,  aky postoj zaujala komisia k tymto bodom. Priapdne si mozme zavolat. Vdaka 

a este raz sa ospravedlnujem ahoj m.  

 

Závery: 

Finančná komisia súhlasí s predloženými návrhmi v bodoch 1 a 3.  

Finančná komisia berie na vedomie aktuálnu informáciu o Projektoch. 

 

Zapísala: Jozefína Žáková 
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